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Par svētkiem, kas sirdī
  Maijs ir svētku mēnesis. 1. maijā 
svinam Darba svētkus un LR Satversmes 
sapulces sasaukšanas dienu, 4. maijā  - LR 
Neatkarības deklarācijas pasludināšanas 
dienu, bet 11. maijs (šogad)  ir Mātes 
diena.
     Ir tikai viens jautājums – vai šīs dienas  
mums patiešām ir svētki, kas saviļņo 
mūsu sirdis, kas liek nolikt malā ikdienas 
darbus, ļauties pārdomām, apcerei, visu 
aptverošam priekam,  un vai tās atšķiras 
no tām – ikdienišķajām un  pelēcīgajām 
dienām. 
   Spilgtā atmiņā palicis 1990. gada 4. 
maijs. Tā bija saulaina, silta diena. Un 
sirdī bija tāds neviltots, tik daudzus gadu 
desmitus  gaidīts  prieks, tādas gaviles, 
tāda sajūsma.... visi apsveicām viens 
otru un jutāmies tik stipri un vienoti kā 
nekad agrāk. Tās izjūtas nevar aizmirst, 
tāpat kā nevar aizmirst to saulaino dienu 
pirms 24 gadiem, kad ar 138 balsīm „par”, 
0 „pret” un 1 „atturas” LPSR Augstākā 
Padome pieņēma deklarāciju „Par Latvijas 
Republikas neatkarības atjaunošanu”.
     Deklarāciju pieņēma LPSR Augstākā 
Padome,  kurā 1990. gadā tika ievēlēts  
201 deputāts. Lai likumdevēji nobalsotu 
par deklarāciju “Par Latvijas Republikas 
neatkarības atjaunošanu” bija nepieciešams 
2/3 no deputātu skaita atbalsts jeb 134 
balsis. Deklarāciju sagatavoja un atbalstīja 
Latvijas Tautas frontes  frakcija, pret 
bija Interfronti  atbalstošie deputāti, kas 
vēsturiskajā balsojumā nepiedalījās.  
Brīvība pēc 24 gadiem 
 Ir pagājuši 24 gadi, un kādas ir 
šodienas izjūtas? Visdažādākās. Nupat 
bija Eiroparlamenta vēlēšanas un tajās 
atkal par Eiroparlamenta deputāti tika 
ievēlēta Tatjana Ždanoka – viena no 
kādreizējās Interfrontes dibinātājām 
un aktīvistēm. Kaut arī Interfrontes 
darbība sen izbeigta, tās paustās idejas 
vēl joprojām ir dzīvas. Nupat Drošības 
policija  bija saņēmusi iesniegumu ar 
lūgumu izvērtēt, vai T. Ždanokas un 
Krievijas sabiedriskās organizācijas «Sutj 
Vremeni», kas popularizē ideju par PSRS 
atjaunošanu tās bijušajās robežās, darbība 
nav pretrunā ar Latvijas normatīvajiem 

aktiem. Drošības policija gan secinājusi, 
ka T. Ždanoka ir  paudusi subjektīvu 
un tendenciozu viedokli, kas neveicina 
Latvijas sabiedrības saliedētību, tomēr 
šajās darbībās  noziedzīga nodarījuma 
sastāvu nesaskata. Un  ko,  kaut ko tādu 
izlasot, var  teikt? 
    Mūsu  pašu bāleliņš A. Lembergs preses 
konferencē uz žurnālistu pārmetumiem  
par sadarbību ar nedemokrātiskām valstīm, 
izrāvis no kabatas 500 eiro naudas zīmi un 
ciniski filozofējis: Kāda viņam (500 eiro)  
tautība? Kāds viņam režīms? Pasakiet! 
Kāda viņam demokrātija? Vai nu viņš ir 
vai nav.”  A. Lembergam esot vienalga ar 
ko sadarboties, ka tikai plūst nauda. 
   Vai tādi bija mūsu naivie ideāli pirms 24 
gadiem? 

 Pāršķirstot pagasta pārvaldes arhīvā 
saglabājušās fotogrāfijas no Atmodas 
laika, domāju – bet toreiz mēs bijām 
daudz vienotāki un stiprāki, mērķtiecīgāki, 
aktīvāki. Kur  tas viss izgaisis? 
Atziņas  latviskās pašapziņas celšanai
    Nejauši uzgriezu vienu no daudzajām  

TV programmām, kurā bija raidījums par 
latviešiem un viņu pašapziņu – saruna 
ar kultūras socioloģi Dagmāru Beitneri 
– Le Gallu. Socioloģe aicināja latviešus 
nekļūt par minoritāti domāšanas ziņā un 
skatīties uz dzīvi un Latvijā notiekošo ar 
nobriedušas nācijas skatījumu. Diemžēl 
daudziem Latvijā esot vāja pašapziņa, kas 
liek vienmēr skatīties pēc izdevīguma. 
Latvija esot  3. centīgākā valsts dažādu 
direktīvu ieviešanā – par to jau mēs visi 
esam dzīvē pārliecinājušies.
  Lai kultūras socioloģes D. Beitneres      
pārdomas un argumenti liek mums 
aizdomāties un ar lepnumu teikt: “Esmu 
latvietis un es lepojos ar savu zemi!”
 Par bieži pausto domu, ka mēs nespējam 
domāt kā saimnieki, jo esam kalpu tauta, 

kas 700 gadus smakusi vācu jūgā. 
D. Beitnere – Le Galla: - Tā ir nepareiza 
teorija. Starp citu, nebija arī to 700 gadu, 
ja nopietni analizē vēsturi. Bet jā, šo 
teoriju esmu dzirdējusi no advokāta Andra 
Grūtupa. Nu, lūk, te arī ir piemērs, kur 
viens intelektuālās 

Kādas ir mūsu sirdis, tāda ir arī valsts

Turpinājums 2. lpp.

Atmodas laiks Ķeipenē. Latvijas karoga iesvētīšana pie toreizējās Ķeipenes ciema 
izpildkomitejas, kas atradās daudzdzīvokļu mājā “Akācijas”. Tas varētu būt 1989. vai 
1990. gada pavasaris  - uzrunātie notikuma aculiecinieki diemžēl neatceras precīzu
datumu.
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elites pārstāvis piedāvā savu opciju, kā 
saprast notiekošo. Varbūt Grūtupa kungs 
kaut ko nezina, bet dzimtbūšana Latvijas 
lielākajā daļā tika atcelta, vēl pirms tas 
notika daudzās Eiropas valstīs, par Krieviju 
nemaz nerunājot. 18. gadsimta beigās 
Vidzeme bija viens no izglītotākajiem 
reģioniem Eiropā. Eiropā! Tāpēc reflektējot 
par sevi kā par kalpu tautu, mēs sevi 
neredzam pareizi 19. gadsimta sākumā. 
Tolaik bija ļoti daudz turīgu zemnieku, 
kas bija izpirkuši savu dzimtu mājas un 
zemi. Tērbatas universitāte 19. gadsimta 
vidū taču bija pilna ar latviešu saimnieku 
dēliem, tur mācījās ļoti maz igauņu. Rīgas 
Latviešu biedrība vispār tika dibināta kā 
organizācija, kas aicināta palīdzēt trūkumā 
nonākušiem brāļiem igauņiem... Vārdu 
sakot, teorija par latviešiem kā kalpu un 
bauru tautu, ir mīts! Kalpu nācija nebūtu 
varējusi pēc Pirmā pasaules kara saziedot 
11 tonnas zelta!- 
Par latviešu  mentalitāti
- Jā, mums tomēr ir jāapzinās, ka 
vēstures līkloču dēļ  mūsos ir arī zināma 
koloniāla mentalitāte. Protams, jaunā 
paaudze no tās ir brīva. Bet tikai formāli. 
Viņus taču ir uzaudzinājusi tā paaudze, 
ko mēs saucam par padomju laika 
paaudzi. Īsāk sakot, ir lietas,  kas tiek 
nodotas no paaudzes paaudzē neredzamā 
veidā. Es, piemēram, brīnos, cik ļoti 
ātri mēs sadzīves situācijās pārejam uz 
krievu valodu. Es nesaprotu, kāpēc mēs 
kautrējamies iezīmēt savas valodas robežu 
un teritoriju. Tas mums taču ir ļauts!-  
- Mūsu kopējā problēma ir nepieciešamība 
mainīt mentalitāti. Ar mentalitāti 
socioloģijā saprot kultūrā iemācītas 
reakcijas, attieksmes un attiecības. 
Uzklausiet dzīvesstāstus savā dzimtā un 
ieraudzīsiet, cik tur daudz labvēlības, 
līdzdarbības, sapratnes un solidaritātes, 
kas deva iespēju latviešiem sasniegt 
savu valsti un politisko varu. Altruisma 
piemēru sabiedrībā uzturēja inteliģence, 
kā īpašā grupa sabiedrībā, kura spēj domāt 
par kopējo labumu.- 
Par latviešiem kā zemnieku un dziedātāju 
tautu
- Un visbeidzot - mēs neesam ne bāreņu, 
ne zemnieku un arī ne dziedātāju 
tauta. Mēs esam moderna nācija, kuras 
sasniegumi 20. gs. sākumā vēl šodien 
pelna apbrīnu. Mēs nedrīkstam jautāt, vai 
esam pelnījuši savu valsti. Tas ir vājuma 
mirklis. Ieskatieties dzimtas un ģimenes 
foto albumos. Paskaties saviem senčiem 
acīs. Viņu acīs ir atbilde mums šodien.- 
- Mēs veidojam savu valsti, jo valsts esam 
mēs, un kādas ir mūsu sirdis, tāda ir arī 
valsts.- 
Ķeipeniešu domas vienmēr ir 
vissvarīgākās 

Turpinājums no 1. lpp.   Bet  „Ķeipenes Vēstneša” lasītājiem 
tomēr vissvarīgākās vienmēr  būs pašu  
ķeipeniešu domas un atmiņas par  Atmodas  
un Tautas Frontes laiku un par mūsdienām. 
   Atmodas laika fotogrāfijās ar Latvijas 

karogu rokās redzami Skaidrīte un Valdis 
Rušiņi. Dažreiz vīrieši  kļūst  ļoti nerunīgi, 
un šis ir tas gadījums, tāpēc saruna ar 
Skaidrīti Rušiņu.
S. Rušiņa. - Mums abiem ar vīru 
Atmodas laikā bija tas gods piedalīties tik 
emocionālā pasākumā kā Latvijas karoga 
ienešanā Ķeipenes tautas namā 1988. 
gada 18. novembrī. Šo karogu daudzus 
gadus slepus, iešūtu spilvenā,  rūpīgi bija 
glabājusi Ķeipenes “Skubiņos”  dzīvojošā 
Astra Neimane.  Karogs bija kožu sa-
ēsts, vienos caurumos. Caurumi tika rū-
pīgi aizlāpīti (šo darbiņu paveica Velta 
Dreimane), un mums ar Valdi bija tas gods 
šo karogu ienest tautas nama zālē, kas bija 
pilna cilvēkiem. No saviļņojuma daudzi 
raudāja. Tās emocijas nevar ne atkārtot, ne 
aizmirst. Tāpat kā nevar aizmirst emocijas, 
kad tika paziņots par Latvijas neatkarības 
atjaunošanu. 
  Atmodas laikā mēs  visur gājām un 
visur piedalījāmies - bijām Tautas frontē, 
Valdis brauca uz barikādēm Rīgā. Tad 
nedomājām par briesmām, ko mūsu aktīvā 
darbība varētu radīt ģimenei. Precīzāk - 
nevis nedomājām par to, bet savu bērnu 
nākotnes vārdā gājām un cīnījāmies ar 
visiem iespējamiem līdzekļiem. Dažas 
ķeipenietes, vērojot manas aktivitātes 
un piedalīšanos visos Atmodas laika 
pasākumos,  pienāca man klāt un  prasīja, 
vai tad man nemaz neesot bail, man taču 

esot bērni, par kuru drošību jādomā. 
Nebija man bailes. Zināju, ka man jābūt 
visu šo vēsturisko notikumu virpulī, ka 
nevaru palikt malā. 
  Kad Latvija atkal bija brīva un 

neatkarīga, bija 
milzīgs pacē-
lums, sajūta, ka 
mēs esam spēcīgi 
un stipri, ka visu 
spēsim. Tad vēl 
neapjautām, ka 
pēc vecā sagrau-
šanas jaunā būvē-
šana ir grūts un 
sarežģīts process. 
Sabruka saimnie-
cība “Ķeipene”, 
un daudziem 
iestājās šoks. Es 
runāju par tiem 
cilvēkiem,  kas 
pieraduši strā-
dāt, izpildot kā-
da  konkrētus 
norādījumus  un 
uzdevumus, kas 
neprot organizēt 
paši savu darbu. 
Nebija viegli, bet 
tas bija vienīgais  
pareizais ceļš.      

   Šodien esmu malā no visām publiskajām 
sabiedriskās dzīves norisēm un 
aktivitātēm. Varbūt nav vairs jaunības 
milzīgās enerģijas un spara - dzīvi aizpilda 
garas darba stundas. Krenķējos par saviem 
trim dēliem, kuri visi strādā ārzemēs, 
ir prom no Latvijas. Laiks iet, un mēs 
maināmies.-
    Atmodas laika notikumos malā nepalika 
arī ķeipeniete  Ruta Ezerkalne.
R. Ezerkalne. - Visi  mūsu Saules ielas 
iedzīvotāji bija aktīvi tautfrontieši, citādi 
nemaz nevarēja būt.  
    Man Atmodas laikā  bija mazi bērni, tāpēc 
ne vienmēr varēju visur būt un piedalīties. 
Es ar bērniem paliku mājās, vīrs Dzintars 
brauca uz Rīgu, uz barikādēm. Es sēdēju 
mājās un pārdzīvoju neklātienē par visu, 
un tas brīžiem bija pat smagāk nekā būt 
kopā ar pārējiem un sajust atbalsta plecu 
no domubiedriem. 
    Pēc Latvijas neatkarības atjaunošanas 
izjūtas, protams, bija visbrīnišķīgākās. 
Bija piepildījies tas, ko glabājām dziļi 
sirdīs, par ko sapņojām. 
    Ceļš, ko mēs gājām pēc neatkarības 
atjaunošanas, nebija viegls. Kaut kur 
varbūt nogājām greizi, kļūdījāmies, bet  
dzīves ceļi  jau nekad nav bezlīkloču  
augstākās kategorijas šosejas. 
     24 gadus pēc Latvijas neatkarības atjau-
nošanas, vērojot Ukrainas notikumus, es 
aizdomājos, cik mūsu brīvība tomēr ir 

Skaidrīte un Valdis Rušiņi  Latvijas karoga pie ciema izpildkomitejas 
iesvētīšanas pasākumā
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trausla. Bet ceru, ka arī turpmākajos gadu 
desmitos un simtos  mūsu  Latvija būs 
neatkarīga un brīva valsts.- 
    Par 1990.gada 4. maijā piedzīvotajām 

izjūtām nevaru nepajautāt Andrim 
Upeniekam, jo zinu, ka viņam patiesi 
ir svarīga sava tauta, sava zeme, tautas 
kultūras mantojums, senču saknes   un 
tautas  izlolotā  suverēnā  valsts. 
A.Upenieks. - 1990. gada 4. maiju 
atceros ļoti precīzi. Gandrīz visa ģimene 
- es, sieva Sarmīte un meita Guna - todien  
bijām aizbraukuši uz Ērgļiem pie zobārsta. 
Ērgļos strādāja divas zobārstes, telpas 
šauras, koridorā sēdošie varēja dzirdēt, 
ko runā  zobārsta kabinetā. Zobārsta 
telpās skanēja radio repruduktors, kas 
translēja Augstākās padomes sēdi. 
Ar demagoģiskām runām uzstājās  
interfrontisti Anatolijs Aleksejevs un 
Alfrēds Rubiks. Visi saspringti gaidījām, 
kas notiks, kas būs, gaiss vienkārši virmoja 
no mūsu saspringtajām gaidām.  Pat 
zobārstes brīžiem darbā uz mirkli ieturēja 
pauzi, lai ieklausītos. Un tad izskanēja 

priecīgā ziņa.....
 Es gan 1990. gada 4. maiju saucu  par labo 
nodomu dienu - mūsu Latvijas vēsturē 
visu izšķīra Augusta puča iznākums. 

    1990. gada 4. maijs 
bija saulaina diena.  
Nākamajā dienā 
- 5. maijā, kas arī 
bija  silta un skaista 
diena, pie manis 
atbrauca tēvs, un 
mēs abi, paņēmuši 
līdzi velosipēdus,  
iekāpām Ērgļu 
vilcienā un braucām 
uz manu dzimto 
vietu Mazozoliem. 
Izkāpām Baltavas 
stacijā un ar 
v e l o s i p ē d i e m 
i z b r a u k ā j ā m 
Mazozolus. Tēvs 
pēc kara Staļina 

laikā bija strādājis par Mazozolu skolas 
direktoru, un vietu, ar kurām mums 
Mazozolos saistījās  skaistas atmiņas,   
bija daudz. 
    Tā mēs vienkārši un bez skaļiem vārdiem 
izdzīvojām šīs milzīgām pozitīvām 
emocijām pārpilnās maija dienas. 
     Ko es varu teikt tagad , 2014. gada 
4. maijā?   Par vecajiem  laikiem man 
nav nekādas nožēlas. Tomēr uzskatu, ka 
nedrīkst noraidīt un nolikt to labo, kas bija   
padomju laikos,  un nedrīkst nepamanīt 
slikto, kas ir šodien. 
 Uzskatu, ka mēs visi, arī es, pa 
pilienam piedalāmies Latvijas budžeta 
izsaimniekošanā un tad kliedzam, ka 
mums ir slikti, ka pensijas un algas mazas. 
Vai tā nav valsts naudas izsaimnieko-
šana, ja valstisko kantoru sporta spē-
lēm pagājušajā gadā iztērēts miljons 
latu? Nesaprotu cilvēkus, kas jūsmo par 

Karoga iesvētīšanas pasākumā ar runu uzstājas Dzintars 
Ezerkalns.

salūtiem, par gaisā izšauto naudu.
  Atceros, ka 2009. gada krīzes laikā kādā 
skolas direktoru sanāksmē tika runāts 
par to, ka jāsavelk ciešāk jostas, ka būs 
jāizdzīvo ar minimumu, bet tajā pašā 
laikā bija saklāti smalki galdi ar laša 
maizītēm un citām ekstrām. Tas man bija 
nepieņemami. Ja jau krīze, tad visiem, 
nevis vieniem krīze, otriem - uz valsts 
rēķina klāti galdi, salūti un šampanietis. 
No tiem par valsts naudu saklātajiem 
galdiem toreiz  aizgāju un neatbalstu tādu  
valsts naudas izšķērdēšanu. Un kas gan ir  

valsts  - tie esam mēs,  un tā ir visu mūsu 
kopīgā nauda, ko izšķiežam. 
    Latvijas valsts suverēnā vara pieder 
Latvijas tautai - to nosaka Satversme. 
Bet mēs, nespēdami mobilizēties, neejot 
uz vēlēšanām un referendumiem, esam 
atteikušies no savas augstākās varas. 
Diemžēl. - 
    Par maija svētkiem aizdomājās un 
ķeipeniešus iztaujāja B.Mietule

Andris Upenieks

Ražas laiks
 Jā, nekas nav pateikts nepareizi, pašdar-
bības kolektīvu auglīgākais laiks ir 
pavasaris, kad rūpīgi rudenī  izvēlētā 
„sēkla”  - kolektīvu programma - tiek 
audzēta un lolota, lai krāšņi nestu augļus 
pavasarī. Ko šajā gadā esam „saražojuši’?
 24.maijā 1.- 4.klašu deju kolektīvs 
„Zeltupīte” piedalījās tautas deju festivālā 
„Latvju bērni danci veda”, kurš šogad 
notika  Aizkrauklē. 
   Šajā sezonā esam tikuši pie saviem – 
jauniem tautas tērpiem. Skaisti saposti 
un ar prieka dzirksti acīs jaunā Ķeipenes 
dejotāju paaudze gājienā ejot skandēja 
vārdus „Ķei-pe-ne” un „Zelt-u-pī-te”.
     Kolektīvs darbojas otro gadu, bet pirmo 
reizi šopavasar startēja deju kolektīvu 
skatē, kur saņēma diplomu par iegūto 
augstāko pakāpi .     

  Pirmsskolas 
vecuma dejotāji 
šogad tika sa-
dalīti divās ve-
cuma grupās. 
Mazie kuplināja 
dažādus pagasta 
mēroga pasāku-
mus – Latvijas 
dzimšanas dienai 
veltīto koncertu,  
pagasta vecāka-
jai paaudzei Liel-
dienu saietu, kā 
arī iepriecināja 
māmiņas viņām 
veltītajā koncertā 
9. maijā.           

Deju kolektīvs “Zeltupīte”Turpinājums 4.lpp.
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Turpinājums no 3. lpp.

   Jaunums mūsu tautas namā šajā sezonā -  teātra studija bērniem „Ķepa”, 
kuru vada Sarmīte Upeniece. Kolektīvs pirmo reizi ar sevi iepazīstināja 
Valsts svētku koncertā. Uz pašdarbnieku Ziemassvētku eglīti sagatavoja 
fragmentu no pasakas par Vinniju Pūku, bet Mātes dienas pasākumā  
demonstrēja Antras Dzērves ludziņu „Iesim mājās”.

   Amatierteātrim „Pūce” šis ir bijis ļoti spraigs gads. Rudenī vēl ar 
Vigitas Pumpures izrādi „Kaimiņu būšana” viesojāmies Praulienas tautas 
namā, atkārtojām un pilnveidojām pagājušajā  sezonā iestudēto Andras 
Manfeldes lugu „Tu tikai atgriezies”, ar kuru š.g. 9.martā piedalījāmies 
reģionālajā teātru skatē Aizkrauklē, kur  nopelnījām trešās pakāpes 
diplomu. 
    Tajā pašā laikā  gatavojām arī jaunu izrādi. Izvēlējāmies Mišela Fermo 
lugu „Krīt klaudzot durvis”. Liels darbs tika paveikts,  sagatavojot 
dekorācijas,   un šoreiz arī pie tērpu izvēles bija jāpiedomā. Visi  
pūliņi attaisnojās, jo skatē, kura notika š.g. 27.aprīlī Lauberes kultūras 
namā, žūrijas lēmums bija  - pirmā pakāpe. 19.aprīlī ar šo lugu 
piedalījāmies amatierteātru festivālā Suntažos, kur viens no galvenās  
lomas  atveidotājiem Aigars Ozoliņš   izpelnījās Labākā aktiera titulu. 
Amatierteātris šovasar, 25.jūlijā, dosies uz Ventspili, lai tur piedalītos 
Latvijas amatierteātru XIII salidojumā. Iespēju būt salidojuma 
dalībniekiem kolektīvs  izpelnījās  ar lugu „Tu tikai atgriezies”. 
    Senioru deju kolektīvam „Veldze” šis bija jubilejas gads. Pagājušas 
jau  15 aktīvas sezonas, kopš Ķeipenē dejo pagasta vecākā paaudze. 
Daudz kas ir mainījies pa šiem gadiem -  gan dalībnieki, gan arī deju 
materiāls. Sen jau senioru dejas vairs neaprobežojas ar muzikālu 
pastaigu. Deju ritms ir kļuvis straujāks, kas prasa no dejotājiem lielāku 
izturību un sagatavotību.    
    Lielais jubilejas pasākums notika pagājušā gada  decembra sākumā. 
Prieks bija uzņemt viesus – draugu kolektīvus. Nelielo telpu dēļ diemžēl 
nevarējām uzaicināt visus draugus,  tāpēc aicinājām pašus tuvākos. Tāpat 
priecājāmies par atkalredzēšanos ar bijušajiem dejotājiem! 
   Skatē iegūtā otrā pakāpe ir kā stimuls, ka varam taču labāk, jo pagājušajā 

sezonā to pierādījām. 
    Vasarā 26.-27. jūlijā senioru deju kolektīvs piedalīsies 
deju festivālā Cēsīs.
      Nu jau četrus gadus Ķeipenē dejo arī vidējā paaudze. 
Vidējās paaudzes deju kolektīvs „Dandzis” pa šiem gadiem  
no bailīga,  nedroša neglītā pīlēna izaudzis  par gulbi. Skatē 
iegūta augstākā pakāpe. Esam sasnieguši labu līmeni,  un 
pats grūtākais ir šo līmeni noturēt.

  

16.maijā uz skanīgu sadziedāšanu Ķeipenes tautas namā 
aicināja sieviešu vokālais ansamblis „Sonore”. 
    9.martā  „Sonore” piedalījās vokālo ansambļu skatē. 
Šogad skate bija koncerta veidā, kolektīvi netika vērtēti, bet 
žūrija bija un visiem kolektīviem koncerta izskaņā izteica 
kopīgo iespaidu par dzirdēto un redzēto.

  
Trešdienas un svētdienas vakaros tautas namā telpas pārtop 
par mūzikas darbnīcu, kurā skan gan pašu komponētas, 
gan  tautā zināmas melodijas ansambļa „Impro Band” 
mēģinājumos. Pagājušajā vasarā studijā ierakstīts grupas 
pirmais singls „Šeit un tagad”. Bet šogad ansamblis ielūdz 
uz Zāļu vakara zaļumballi Ķeipenē!
    Paldies visiem pašdarbniekiem par ieguldīto darbu un 
laiku, par sapratni un atbildības sajūtu! Paldies kolektīvu 
vadītājiem par kolektīvu pilnveidošanu, iedvesmošanu 
un mērķu īstenošanu! Paldies citu iestāžu vadītājiem un 
darbiniekiem par sadarbību! 
    Paldies visiem ķeipeniešiem, pašdarbnieku ģimenēm, 
kuriem kultūra ir dzīves sastāvdaļa, jo, ja mūs neatbalstītu 
gan morāli, gan materiāli, ar gribasspēku vien nepietiktu!
     Vēl sezona nav beigusies, kolektīviem priekšā uzstāša-
nās koncertos, festivālos un salidojumos. Lai pietiek 
enerģijas, degsmes un spara, radoši izpaužoties,  bagātināt 
sevi un sniegt prieku citiem!
     Materiālu sagatavoja Ķeipenes tautas nama vadītāja  
Inese Daugaviete

Teātra studija “Ķepa”

Amatierteātris “Pūce”

Sieviešu vokālais ansamblis “Sonore”

Ansamblis “Impro Band”
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     Biedrības „Zied zeme” īstenotā projekta 
www.idejuarmija.lv ietvaros 2014.gada 
11.maijā biedrības „Ķeipenes vides centrs” 
interešu grupa - Mūzikas studija bērniem -  
īstenoja savu ilgi loloto ieceri visiem kopā 
- gan bērniem, gan  viņu vecākiem -  doties 
uz vērtīgu koncertu. Šoreiz izvēlējāmies 
apmeklēt Sergeja Jēgera koncertu Siguldas 
koncertzālē „Baltais flīģelis”.   
     Pasaules slavenā kontrtenora Sergeja 
Jēgera sniegums bija profesionāls un 
sirsnīgs. Programmā   G.F.Hendeļa, 
Dž.Kačīni, J.Lūsēna u.c. skaņdarbi. 
Koncertmeistare Ieva Šmite - Misiņa. 
Melodijas bija veltītas par godu Mātes 
dienai. 
     Pēc koncerta notika tikšanās ar Sergeju 
Jēgeru. Mēs dalījāmies ar dziedātāju par 
to, kura dziesma katram šķita vistuvākā. 
Savukārt  Sergejs Jēgers pastāstīja, 
ko viņam nozīmē mūzika un dziesma. 
Saņēmām autogrāfus. Lai pateiktos 
māksliniekam par sniegumu un uzmanību, 
bijām sarūpējuši  īpašu dāvanu no 
Ķeipenes - piparkūku izlasi ar nošu rakstu. 

Par īstenoto projektu „Mūzika ikvienam”
      Paldies „Baltā flīģeļa” menedžerei 
Sandrai Zandbergai  par viesmīlību! 
     Lai gan laika apstākļi nebija piemēroti 
garām pastaigām, Mūzikas studijas 
bērniem skolotāja Anda Stīpniece bērnus 
un vecākus iepazīstinājaās  ar Siguldu. 
Paldies skolotājai Andai par ieguldīto 
darbu un vecākiem par to,  ka novērtē, cik  
bērniem ir svarīgi jau bērnībā iepazīties arī 
klasiskās mūzikas pasauli un to kultūras 
daļu, kas ieved cilvēku dziļākā pasaules 
un sevis izpratnē! 
   Paldies Aderkašu Sv. Magdalēnas 
latviešu pareizticīgo draudzei par iegul-
dījumu, lai šī diena un iecere īstenotos!
     Paldies Ķeipenes pagasta pārvaldei par 
transportu! 
   Paldies Ķeipenes autobusa vadītājam  
Didzim  Ošeniekam par pacietību un 
līdzdalību mūsu pasākumā! Īpaši paldies 
tāpēc, ka brauciena dēļ Didzim nācās 
palaist garām iespēju noskatīties  hokeja 
spēles translāciju, un viņš par to nemaz 
nekurnēja! 
                                     Gunita Bombāne 

Mūzikas studijas audzēkņi ar vecākiem, tiekoties ar Sergeju Jēgeru

Draudzīgs aicinājums
   Biedrības “Ķeipenes vides centrs” telpās  
“Viļņi”-3 Ķeipenē, Ķeipenes pagastā, 
katru ceturtdienu (arī vasaras sezonā) 
plkst. 17.30  kristiešu sadraudzības 
vakari (Bībeles studija, lūgšanas par 
aktuāliem jautājumiem, dziesmas). Visi 
laipni aicināti! 

Š.g. 23.jūnijā  plkst.14.00   
pie Ķeipenes  tautas nama

LĪGO  DIENAS  PASĀKUMS
Piedalīsies pagasta pašdarbības kolektīvi: 

senioru deju kolektīvs „Veldze”,
 vidējās paaudzes deju kolektīvs 

„Dandzis”
 un amatierteātris „Pūce”.

Aicinām piedalīties Līgo vainagu 
konkursā!

Plkst.22.00  pie Ķeipenes  
tautas nama

ZAĻUMBALLE
Spēlēs grupa „Impro Band”

Ieeja brīva!

Ķeipenes pagasta pārvaldes komunālā 
daļa informē:  iedzīvotāju siltumapgādes 
parāds uz 01.05.2014. ir EUR 56198,43 
(Ls 39496,48). Salīdzināšanai - uz 
22.02.2013. siltumapgādes  parāds bija Ls 
29694,89.

    Ķeipenes pamatskolā (precīzāk - pie pa-
matskolas) š.g. 29. maijā  viesojās “Street 
Warriors”  -   ielu vingrotāju šova koman-
da no Ogres  - pieci  enerģiski, atraktīvi, 
pozitīvi jaunieši - četri puiši un meitene,  
kuru līderis  ir Gatis Kondrats.   Protams, 
ka skolēni un arī pieaugušie ar interesi 
vēroja jauniešu izpildītos vingrojumus. 
Visemocionālāk jauniešu priekšnesumu 
uztvēra  mazie bērni.  
  Pēc priekšnesuma visi skolēni tika aicināti 
iesaistīties sportiskās aktivitātēs kopā ar 
ielu vingrotājiem. Atsaucība bija liela - 
nemanīju, ka kāds mēģinātu aizlavīties un 
nepiedalīties. 

Īsās ziņas 
    Ķeipenes tautas namā š.g. 23. maijā 
notika tradicionālais sporta deju konkurss 
“Ķeipenes valsis 2014”. Kaut arī šogad 
gan dejotāju, gan skatītāju bija mazāk nekā 
iepriekšējā gadā, konkurss kā vienmēr 
bija interesants, pārdomāts, raits, krāšņs. 
Paldies skolotājai Daigai Bombānei, kas ir 
šī konkursa organizatore un dvēsele! 
    Lai arī nākamgad jaunajiem dejotājiem 
būtu iespēja piedalīties šādā konkursā, 
bet skatītājiem -  priecāties par deju 
priekšnesumiem!
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Eiroparlamenta vēlēšanas 2014 
Vēlēšanu iecirknis Nr.697 Ķeipenes pirmsskolas izglītības iestādes 
„Saulīte” telpās
Balsstiesīgo kopskaits vēlēšanu iecirknī:  831
Nobalsojošo vēlētāju kopskaits:  191
Derīgas vēlēšanu aploksnes: 189
Derīgas vēlēšanu zīmes:  187

Nr.p.k.         Kandidātu saraksta nosaukums             

1.                 Partija „Vienotība”                                                 110
2.  Nacionālā apvienība „Visu Latvijai!”-                 32
                    „Tēvzemei un Brīvībai” 
3.                 Zaļo un Zemnieku savienība                            26
4.                 “Saskaņa” sociāldemokrātiskā partija                  8
5.                 Latvijas Reģionu apvienība                              4
6.                 „Latvijas attīstībai”                                           3
7.                 „Latvijas Krievu savienība”                             2
8.                 Latvijas Atdzimšanas partija                            1
9.                 „SUVERENITĀTE”                                        1                                         

      Nevienu balsi no ķeipeniešiem nav saņēmuši politiskā partija 
„Alternative”, Latvijas Sociāldemokrātiskā strādnieku partija, „Par 
prezidentālu republiku”, Kristīgi demokrātiskā savienība un Latvijas 
Sociālistiskā partija. 
     Ja kāds  jautrībnieks un asprātis Cēsu vēlēšanu iecirkņa urnā bija 
iemetis  uz Tatjanas Ždanokas vārda noformētu, apmaksātu autobusa 
biļeti  vienā virzienā,  virziena galamērķis   Kaļiņingrada, tad  diemžēl 
Ķeipenē  T. Ždanokai un viņas   „Latvijas Krievu savienībai” ir divi 
kvēli atbalstītāji, no kuriem viens bija cītīgi salicis atbalsta krustiņus 
visiem saraksta kandidātiem, otrs – arī gandrīz visiem – tikai Vladimirs 
Čuprovs  šim vēlētājam  nebija  tā īpaši iepaticies.
     Cerēju, ka ķeipenieši nu gan neizvēlēsies atbalstīt tādu politiķi kā T. 
Ždanoka – diemžēl cerībās vīlos.... Tas mani saskumdināja. 

             Informāciju sagatavoja B. Mietule

Derīgo vēlēšanu 
zīmju skaits

     Ķeipenes pagasta pārvaldes amatu  sarakstā 2014. 
gadā ir izmaiņas. Klāt nākušas trīs jaunas amata vienības 
– sētnieks (par sētnieci no š.g.12. marta  strādā Sņežana 
Skačkova), palīgstrādnieks (par palīgstrādnieku  
darbā no š.g. 12. maija  pieņemts Māris Liepiņš) un 
remontstrādnieks. Remontstrādnieka amats vēl ir 
vakants, pretendenti var nākt un pieteikties. Diemžēl 
uz  „Ķeipenes Vēstneša” aprīļa numurā ievietoto darba 
sludinājumu neviens nav atsaucies.  Varbūt  sabiedējis  
remontstrādnieka  darba pienākumu apraksts, kaut gan 
neviens nav nācis un ar to  iepazinies. 
 Ja kādam, izlasot šo informāciju, tomēr rodas 
interese par remontstrādnieka darba piedāvājumu, 
ar remontstrādnieka amata aprakstu var  iepazīties 
Ķeipenes pagasta pārvaldē pie sekretāres. Atgādinām, 
ka remontstrādnieka darba alga ir EUR 400,00 mēnesī  
pirms nodokļu nomaksas.
     No darba aizgājusi Ķeipenes komunikācijas centra 
vadītāja Velta Riekstiņa, kura par komunikācijas centra 
vadītāju strādāja no 2005. gada 1. jūnija.  V. Riekstiņa 
darbu turpina Ogres  novada tūrisma informācijas 
centrā. 
     No š.g. 25. aprīļa  komunālajā daļā par santehniķi 
pastāvīgā darbā   pieņemts  Aigars Ozoliņš.
                                  Informāciju sagatavoja B.Mietule

Jauni amati un jauni darbinieki

    Š.g. aprīlī un maijā   Ķeipenes pagasta pārvaldes 
vadītājs V. Sirsonis  pieņēmis  trīs lēmumus:
2. aprīlī lēmumu par nosaukuma „Meža Rīti” 
piešķiršanu no  nekustamā īpašuma „Rīti” zemes 
vienības projektētajai 2. zemes vienībai;
7. aprīlī lēmumu par nekustamā īpašuma lietošanas 
mērķa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7456 003 0199 un platību 11,2 ha  – 
noteiktais zemes lietošanas mērķis ir – zeme, uz kuras 
galvenā saimnieciskā darbība ir lauksaimniecība;
16. maijā lēmumu par dzīvojamās telpas īres līguma 
termiņa pagarināšanu uz vienu gadu ar īrnieci S. 
Dubjuku.      Apskatu sagatavoja sekretāre  B. Mietule

Lēmumu apskats

„Visi mākslas veidi kalpo pašai lielākajai no 
mākslām - mākslai dzīvot uz pasaules”. (B.Brehts)

 
         Š.g. 30. maijā K. Kažociņa Madlienas 
Mūzikas un mākslas skolā  kārtējais 
izlaidums. Starp skolas absolventiem  
arī  ķeipenieši.     Sveicam ķeipeniešus 
- Madlienas Mūzikas un mākslas skolas 

absolventus: Ernestu Valtu Circeni (Mūzikas 
nodaļā  akordeona spēle), Henriju Augšpulu 
(Mūzikas nodaļā saksofona spēle), Samantu 
Gulbi (Mākslas nodaļa), Rebeku Vītoliņu 
(Mākslas nodaļa) un Emīliju Zvaigzni (Mākslas 
nodaļa) ar skolas veiksmīgu pabeigšanu! Lai arī 
turpmākajās skolas gaitās un dzīvē  esat tikpat 
uzņēmīgi, mērķtiecīgi un darbīgi! Ja ceļu sāciet, 
tad  vienmēr skatieties  uz priekšu, ne atpakaļ!  
                                 Ķeipenes  pagasta pārvalde

     Staļģenē noķerts murkšķis (baibaks), Ropažos pļavā atpūšas  ziloņi, 
bet  Ķeipenes zaļajos ozolos lēkā pērtiķītis – nu vai nav jauka kompānija?  
Pērtiķi man pašai gan neizdevās ieraudzīt, bet  man nav pamata apšaubīt  
notikuma aculiecinieces stāstījumu. 

      Trešdienas, 28. maija, pēcpusdienā 
atskanēja telefona zvans. Zvanītāja bija 
„Zarumu” māju saimniece Inta, kas gribēja 
padalīties ar kādu  savā pārsteigumā. „Kaķi 
paspruka uz visām pusēm, strazdi  iztraucēti 
pacēlās gaisā, kad es ieraudzīju pie mājas 
augošajā ozolā  lēkājam pērtiķēnu. No 
sākuma neticēju savām acīm, bet, kad 
skaidri pārliecinājos, ka acis rāda pareizi, 
steidzos pēc fotoaparāta  un nobildēju 
neparasto ciemiņu. Vēlāk pērtiķēns  ieskrēja  
saimniecības ēkā, garā aste vien nozibēja”, 
mums pastāstīja  Zarumu  mājas saimniece. 

     Saimniecības ēkā gan pērtiķēnu vairs nesatikām, jo ēkai bija gana daudz 
spraugu, pa kurām izsprukt plašajā, zaļajā pasaulē. 
     Tā kā Zarumos nav datora, lai  fotogrāfiju no fotoaparāta ievietotu datorā 
un pārsūtītu tālāk, tad diemžēl man nav fotogrāfijā fiksēta apliecinājuma  
eksotiskā zvēriņa  eksistencei Ķeipenē. Bet varbūt kādam no jums pašam 
palaimēsies satikt Ķeipenē klejojošo pērtiķi. Kas zina.... 
     Lai  ieraudzītu pērtiķi ozolā,  uz “Zarumiem”  mērkaķa ātrumā  traucās 
B.Mietule 

Manu mazo mērkaķīti, ū-ū-ū....
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Par  Ķeipenes amatierteātra  iestudē-
jumu   M.Fermo lugai „Krīt klaudzot 
durvis”  17.04.2014.
Estēts Pēteris Tropiņš: - Siltā pavasara 
vakarā eju uz notikumu! Kultūras 
namā būs vietējā amatierteātra „Pūce” 
izrāde. Par izrādi sākšu ar emocionālu 
sprādzienu, proti – zināms, ka mums 
ir sava aktrise Rēzija Kalniņa Ineses 
Daugavietes personā. Pēc izrādes varu 
apgalvot, ka mums ir arī savs aktieris 
Guntis Skrastiņš Aigara Ozoliņa 
personā! 
    Atveras aizkars. Brīnos: tik kapitālas 
dekorācijas! Gruntīgs skatuves iekārto-
jums. Lugā meitas virina, aizcērt 
durvis....un paneļi nesabrūk!!! Franču 
lugas noskaņu tieši uzturēja dekorācijas 
un aktiera A. Ozoliņa pārliecinošais 
tēlojums. Tad vēl ar savu ekipējumu, 
kostīmiem izcēlās aktrise I. Daugaviete, 
sanāca īsta „caca”. 
     Manuprāt, kultūras nama zālei ir viens 
mīnuss – slikta dzirdamība. Nav kaut 
kas kārtībā ar akustiku. Balss skaļums 
ir, bet zūd tembrs. Vārdus nevar atšķirt. 
Dabā  skaņu nav, ir tikai viļņu triecieni, 
ko uztver mūsu dzirde.  Kas traucē viļņu 
izplatībai – aizkari, griesti vai paneļi? Tā 
ir tik smalka lieta.
     Nobeidzu apskatu ar morāli: „Kam 
tiek dots, no tā  tiek prasīts”. Tas nozīmē, 
ka režisorei vairāk uzticēties un noslogot 
oficiālos aktierus I. Daugavieti u A. 
Ozoliņu. Skatītāji būs tikai ieguvēji!- 
Par vokālo ansambļu sadziedāšanās 
koncertu „Es tevī iemīlējies, pasaule” 
16.05.2014.
Estēts Pēteris Tropiņš: - „Un atkal zilā 
vakarā Dzied birzī lakstīgalas....” Eju uz  
koncertu  Ķeipenes kultūras namā. Runa 
būs par mākslu, par pagasta skatītāju, 
klausītāju, par vērtējumu.... Ar  pilnu 
mēru vērtējam, baudām profesionālo 
mākslinieku sniegumu; cita attieksme ir 
pret vietējiem pagasta ļaudīm, kas kāpj 
uz skatuves. Tur vērtējumā pārsvarā ir 
mīļums, patika pret savējiem ļaudīm un 
mazāk mākslinieciskā varēšana. 
     Uznāk mūsu „Sonores”meitenes – 
glīti ģērbtas, noformētas. Nu tik būs! 
Koristes nostājas ierindā. Flangos 
novietotas vilcējas – labajā flangā 
pati Sanita Vītuma un kreisajā flangā 
ar labu balsi mūsu kantora Santa 
Kalniņa. Atskan dziesma ar čigānu 
motīvu. Nedzird dziesmas draiskumu, 
straujumu. Starp taktīm liekas – dziesma 
izdzisīs. Nav tempa : allegro (ātri), 

presto (ļoti ātri) aizvieto ar andante 
(mierīgi, nesteidzoties) , adagio (lēni, 
mierīgi) , un tā visās dziesmās „Sonores” 
izpildījumā. Korim jāstrādā!
    Tad  nāk  Madlienas  senioru jauktais 
vokālais ansamblis “Tik un tā”. 
Komentāru nav. Visādā ziņā augsts 
līmenis, par ko paldies! 
  Nu ir kārta Lēdmanei – uzstājas Lēd-
manes dāmu vokālais ansamblis „Stari”.  
Tas uznāciens bija nesaprotams. Iespaids 
radās tāds, ka grands – vokāliste Inese 
Nereta sev spodrina spalvas uz pigmeju 
rēķina. Ineses pārākums it kā ar pirkstu 
norādīja uz koristu nevarību. Tas nebija 
smuki. 
 Nobeigumā saldais ēdiens – proti, 
pati Sanita Vītuma un Co - Mālpils 
Kultūras centra sekstets „Buona parte”. 
Dziedājums ar balss tehniskiem trikiem, 
pēc pēdējās modes. Kora māksla attīstās, 
un Sanita ir topā! Jaunumi visiem patīk. 
Paldies Sanitai! – 
Agnese Maksteniece: - Biju uz vokālo 
ansambļu koncertu un esmu sajūsmināta 
par redzēto un dzirdēto. Visi vokālie 
ansambļi dziedāja tik skaisti un izjusti! 
Mūsu vietējā vokālā ansambļa  „Sonore” 
uzstāšanās mani arī ļoti aizkustināja – 
meitenes dziedāja labi, repertuārā bija 
daudz nedzirdētu dziesmu. Vēl ilgi 
pēc koncerta dzīvoju tā dziesmotajā un 
pacilājošajā gaisotnē. –
Par filmu festivāla „2ANNAS” 
filmu seansu  Ķeipenes kino stacijā 
16.05.2014.
Baiba Mietule: - Kamēr  daļa ķeipeniešu 
gatavojās doties uz vokālo ansambļu 
koncertu pagasta tautas namā, Ķeipenes 
kino stacijā sākās  Rīgas Starptautiskā 
filmu festivāla „2ANNAS” īsfilmu 
seanss. Tika izrādītas  2012. – 2013. gada 
aktuālākās īsfilmas. Diemžēl skatītāji 
bijām tikai četri – mēs, trīs ķeipenietes,  
un ar velosipēdu uz Ķeipeni no nezin  
kurienes atbraukušais  vīrietis ar zirgasti. 
Tas nebija tradicionālais kino, bet gan 
eksperimentālais, tāpēc kādai  daļai 
cilvēku, kuriem patīk tradicionālais, 
pašsaprotamais -  tāds, kur viss ir skaidri 
un nepārprotami, šādas  īsfilmas droši 
vien nav  saistošas. Man filmu seanss 
tiešām patika, jo eksperimentālais 
kino balstās uz asociācijām, vīzijām, 
pieņēmumiem, liek domāt, rosināt iztēli, 
līdz galam nesniedzot atbildi uz visiem 
jautājumiem. Ja nākamgad atkal būs 
šāds filmu seanss, noteiktu uz to iešu, 
un aicinu arī citus ķeipeniešus apmeklēt 
šādus pasākumus.- 

Kultūras apskatnieks 
Klausītāju, skatītāju viedokļi, atsauksmes

Aktuāla 
informācija

       Sakopta vide priecē un audzina sa-
biedrību. Mēs dzīvojam tādā klimata 
joslā, kur sava pagalma sakopšana, 
ierīkošana un  izdaiļošana ir veicama 
vasaras mēnešos. Tāpēc tieši vasarās 
arī notiek konkursi, kuros vērtē sētas, 
pagalma un apkārtnes sakoptību.
    Šogad Ogres novada pašvaldība drīzu-
mā izsludinās   konkursu  „Sakoptākā 
sēta Ogres novadā”. Konkursa 1.kārta 
notiks jūlijā, 2.kārta  - augustā. 
     Ķeipenes pagastā ir ļoti daudz skaistu, 
sakoptu sētu, kuras ir vērts redzēt arī 
citiem, tāpēc aicinām iedzīvotājus 
piedalīties šajā konkursā – pieteikties 
pašiem  vai arī kaimiņš var pieteikt 
kaimiņu konkursam. 
     Vadoties pēc agrāk notikušo konkursu 
pieredzes, arī  mēs savā pagastā 
neatkarīgi no novada konkursa  šogad 
vēlamies novērtēt mūsu iedzīvotāju 
māku sakoptas vides veidošanā. Ar 
konkursa nolikumu varēsiet iepazīties 
nākamajā  avīzītē. Veiksmi vēlot,  
pagasta pārvaldes vadītājs V. Sirsonis

Būs konkurss

Š.g.  5. jūnijā  Ķeipenes Tautas namā  
ElegantOptics īpašais piedāvājums 
- bezmaksas redzes pārbaude ar  
iespēju iegādāties optiskās brilles un 
saulesbrilles!
     Redzes pārbaudē ietilpst:
* Acs funkciju izmeklēšana – abu acu 
kopredzes   noteikšana, vadošās acs 
noteikšana, redzes funkciju pārbaude 
tuvumā.
* Redzes asuma noteikšana.
* Acs struktūru novērtēšana, lai laikus 
varētu pamanīt dažādu  acs saslimšanu 
pirmssākumus
* Esošo briļļu stipruma noteikšana.
    Izbraukumā  līdzi būs   150 - 200 briļļu 
ietvaru un saulesbriļļu.
* Piedāvājam arī BEZMAKSAS 
IETVARU kolekciju,   pasūtot brilles!
*Brilles pēc pasūtījuma.
*Acu spiediena mērīšana  ar bezkontakta 
tonometru –  EUR 5.00.  ( Lai savlaicīgi 
atklātu glaukomu, klientiem pēc 40 gadu 
vecuma  acu spiedienu rekomendējam 
mērīt vismaz reizi gadā.)

    Aicinām savlaicīgi pierakstīties 
pa tālruni 
27028984.

Parūpēsimies par savām 
acīm!
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neatbild par publicēto sludinājumu saturu. Publicētajos rakstos paustie viedokļi  ne vienmēr sakrīt ar redakcijas viedokli. 
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Laime – tā ir viss tavs mūžs,
Vētras, klusums, augsme dabā,
Viss, ko dvēsele dvēselei glabā.

Diena smeldzīgā un labā,
Kad tu līksmē zaru lieci,

Skumīga esi – meklē prieci,
Raugoties pār koku galiem.

          (A.Eglītis)

    Lai pavasara saules svētītas un 
laimes mirkļiem piepildītas  dienas  
maija  jubilārei -  ķeipenietei 
Raitai Liepiņai, kura 
dzimusi pirms 70 gadiem 28. maijā!  
Sirsnīgi sveicam!

Mūžībā aizgājuši
Var nemanot pienākt salna,

Kad ziedi kā sniegpārslas birst.
Nav sacīts, cik dzīve ir gara,
Tās pavediens pēkšņi var irt.

    Š.g. 12. maijā  48 gadu  vecumā 
mūžībā aizgājis

 Kārlis Irbens. 

Nav jāizprot tev dzīve,
Tad kļūs kā svētki tā.

Ļauj notikt katrai dienai, 
Kā bērns, kas ceļā neapstājas,

No katras plūsmas ļauj
Daudz sev ziedu dāvināt.
   (Rainers Marija Rilke)

     Saulaini sveicieni dzimšanas 
dienā visiem maija jubilāriem! 
Plauksmes un ziedēšanas laikā 
novēlam Jums dzīvot  viegli, 
priecīgi un krāsaini! 

Zinu – pienāks reiz novakars tas,
Kad vairs gaidīt nevajadzēs dienu
Un kad sirdi vairs necels nemaz

Spārni tie, kuros tagad es skrienu...

    Š.g. 20. maijā 79 gadu vecumā  
mūžībā aizgājusi  

Feodosija  Zemzāle. 
Izsakām visdziļāko līdzjūtību aizgājēju 

tuviniekiem!

     Ķeipenes pensionāru biedrība 
„Avotkreses”  š.g. 15. jūnijā organizē 
pagasta iedzīvotājiem braucienu uz  vīna 
baudīšanu Madonā un  uz Peoniju 
svētkiem   Kalsnavas arborētumā.
     Izbraukšana no Ķeipenes plkst.8.30. 
Pulcēšanās braucienam pie Ķeipenes 
tautas nama. 
   Plkst.10.00 Madonā tikšanās ar 
vīnkopi  Kārli Dumbrāju, kurš tikko 
nosvinējis 95. dzimšanas dienu. 
Ģimenes uzņēmums jau trijās paaudzēs  
„Domu pietura”  piedāvā mājas vīnu 
degustācijas programmu. Degustācija, 
sarunas par vīnu, vīnu tirdziņš.  
  Degustācija Madonā  EUR 4,00  
pers. (vīns+uzkodas)  vai EUR 1.50  
pers. (tēja, kafija vai sula+uzkodas). 
Pēc degustācijas, ja ir vēlēšanās, var 
iegādāties vīnus. Vidējā cena ~ 7-8 EUR 

/ pudele.

     Kalsnavas arborētuma Peoniju svētku  
programmā: 
1. Aldona Vēriņa grāmatas „Latvietis un 
viņa peonijas” prezentācija
2. Ekskursija pa peoniju dārzu
3. Profesora Riharda Kondratoviča 
rododendru stādījumu galerijas 
atklāšana
4. Eksotisko stādu izstāde
     Svētku laikā darbosies kafejnīca un 
muzicēs „Āgenskalna muzikanti”.
 Apmeklējuma cena pieaugušajiem 
EUR 3,00; skolēniem, pensionāriem 
EUR 2,00. 
   Ceļa izdevumi EUR 6,00, ja braucēju 
skaits 19. Ja braucēju skaits būs mazāks 
par 19, ceļa izdevumi būs lielāki. 
    Braucienam pieteikties līdz š.g.11. 
jūnijam, zvanot  Dainai, tālr.28394558.

Braucam!

     Ķeipenes pensionāru biedrība 
„Avotkreses” informē: Ķeipenē, 
„Kalnājos” 2. stāvā  bijušās frizētavas 
telpās ķeipenieši var  bez maksas  
saņemt lietotus apģērbus un apavus. 
     Lietotos apģērbus un apavus var  nākt 
un izvēlēties  katru dienu  no plkst.10.00 
līdz 18.00, izņemot svētdienas.

     Sirsnīgs  paldies Dzidrai Kulis-
Kulikovskai par morālo  atbalstu un 
materiālo palīdzību smagajā dzīves 
brīdī, kad negaidīti mūžībā aizgāja mans 
vīrs Kārlis.                                Inga Irbena

Paldies!

  Pašvaldības policists Andrejs Cviguns 
atvaļinājumā no 06.05.2014. līdz 
14.06.2014.                  

Informācija

Gaidām!
Cilvēks pats ir savs spēks, avots un 

zvaigzne. (A.Bels)
Ķeipenes pamatskolas 9. klases 

skolēni:
Dāvis Birkenfelds, Alvis Buģis, Liāna 

Fišmeistere,
Eduards Heinsbergs, Margrieta Kalniņa, 

Norberts Ozoliņš,
Alīna Pobjaržina, Ramona Rubene un 

Kristīne Riekstiņa  un
klases audzinātāja 

Skaidrīte Rušiņa
aicina uz 

izlaiduma 
svinībām 

2014. gada 13. 
jūnijā plkst.17.00 

Ķeipenes tautas namā.

Pasākums

   Ķeipenes tautas nama vadītājas 
I. Daugavietes  publicēšanai avīzē 
iesniegtās kļūdainās informācijas dēļ 
ķeipenieši – pagasta avīzes lasītāji -  
tika maldināti par sporta deju sacensību 
„Ķeipenes Valsis – 2014” norises laiku. 
Sporta deju sacensības notika nevis 
24. maijā (kā bija publicēts „Ķeipenes 
Vēstnesī”), bet gan 23. maijā. Ja kāds šī 
iemesla dēļ neapmeklēja  šo pasākumu, 
lūdzu atvainot, bet tā šoreiz nebija 
mana kļūda.  “Ķeipenes Vēstneša”  
redaktore B. Mietule

Kļūdas labojums



Ķeipenes tautas nams 
aicina 


